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Beter voor Rijswijk

Alleen de uitgesproken tekst geldt

Voorzitter, 

Ook dit jaar weer tientallen moties en amendementen met 
goedbedoelde plannen waarvoor vaak helaas geen geld is of een 
beroep wordt gedaan op het “groeifonds`, dat dan meteen wordt 
gedegradeerd tot “krimpfonds”. 

De eenmalige meevaller, de Enecomiljoenen, mogen niet klakkeloos 
worden aangewend om tekorten van nu en in de toekomst te 
dichten. Het groeifonds moet worden gebruikt voor verbeteringen 
waar de hele stad van kan profiteren. 

Groeifonds

Voorzitter, ook staat voor vandaag op de agenda. Hier is in het Forum 
meer dan uitvoerig over gedebatteerd. Tijdens de bijeenkomsten 
hebben fracties veel goede bestemmingen ingebracht. Natuurlijk 
komen er wensen om nog wat extra’s uit het groeifonds te halen 
maar  Beter voor Rijswijk voelt geen behoefte deze discussie hier nog 
een keer voort te zetten. Dus wat dit betreft zult u hier geen 
opmerkingen over horen.



Beter voor Rijswijk ziet graag een sluitende begroting voor 2022 en 
daarbij geen lastenstijging voor onze inwoners. De meest lastige 
opgave hierbij misschien wel de raad zelf. Met alle wensen die 
vanmiddag ook over de tafel rollen.

Het sportcomplex “de Altis” is opgeleverd en zal binnenkort intensief 
worden gebruikt. Het Sportpark aan de Lange Kleiweg is in aanbouw. 
Dus Rijswijk mag zich straks als een sportieve gemeente kwalificeren. 

Beter voor Rijswijk vindt dat door de uitbreiding van het aantal 
inwoners in met name Rijswijk Buiten straks in het, Havenkwartier en 
Pasgeld, er behoefte blijft aan overdekte sportruimten. 

Helaas is er nog steeds onduidelijkheid over de toekomst van de 
Marimbahal.

Beter voor Rijswijk wil weten wat een eenvoudige renovatie van de 
Marimbahal uit begin jaren 70 gaat kosten. Mocht sloop 
onvermijdelijk zijn, pas dan kan gekeken worden naar alternatieve 
mogelijkheden, zoals een opblaasbare hal, zoals Rijswijk destijds 
heeft geplaatst op Ypenburg. Maar we hebben hier, na de 
proefballonnetjes enkele jaren geleden niets meer over vernomen.

Beter voor Rijswijk zal zich vooralsnog verzetten tegen sloop van de 
Marimbahal, juist nu daar weer een fatsoenlijke busverbinding 
beschikbaar is. 

Gaarne reactie:

Voorzitter. Rijswijk wordt in toenemende mate geconfronteerd met 
overlast met lachgas. Oorspronkelijk gebeurde dat vooral op de 
bekende plekken. In de APV is nu geregeld dat het strafbaar is 
geworden op deze plekken. 

Na verzoeken van Beter van Rijswijk heeft het College recentelijk 
besloten het gebruik van lachgas te verbieden in de gehele 
gemeente. Daar is Beter voor Rijswijk blij mee en nu maar hopen op 
voldoende handhaving, vooral in de avonduren.



Jeugdzorg

Voorzitter, Een stad met een goede structuur waarbij aandacht wordt 
besteed aan wonen, werken, scholing, sport en cultuur draagt onder 
andere bij aan een verminderde druk op de jeugdzorg.

Onlangs zijn er goede kadernota’s aangenomen, een goed instrument 
om hulp te bieden in de jeugdzorg. Die is hard nodig. Ga aan de slag 
met deze nota, en blijf Raad op de hoogte houden van de resultaten. 

Ook fijn dat het Rijk eindelijk wakker geworden is, al duurt de 
formatie tergend langzaam komt er wel geld naar de gemeenten toe. 
Daarmee zijn we er nog niet. We moeten ook echt aan de slag met 
verdere beleidswijzigingen.

In Zoetermeer steunde onlangs de gemeenteraad unaniem een 
voorstel om te onderzoeken of georganiseerde opvoedhulp door 
buurtgezinnen mogelijk is. De jeugdzorg kost Rijswijks steeds meer 
geld. 

Anders naar het probleem kijken, met wellicht als resultaat dat 
minder kinderen in de jeugdzorg belanden. Voor deze activiteiten is 
stichting buurtgezinnen opgericht en al in tachtig gemeenten een 
succes. 

De stichting zorgt ervoor dat hulp- en steungezin aan elkaar worden 
gekoppeld door informele en laagdrempelige hulp te bieden. 

Beter voor Rijswijk dient een motie in met het verzoek aan het 
College te onderzoeken of deze vorm van hulpverlening ook in 
Rijswijk kan worden ingevoerd.



Groenonderhoud:

De groenvoorziening heeft extra geld beschikbaar gekregen voor het 
onderhoud van het groen. Gelukkig heeft groenvoorziening plannen 
uitgewerkt om het onderhoud te verbeteren zoals het periodiek 
controleren van de kwaliteit van onze vele bomen, structuur in het 
onderhoud zoals maaien. Zo komt Rijswijk er een stuk beter uit te 
zien. 

Ook mag vermeld worden dat Groenvoorziening hoge prioriteit heeft 
gegeven aan de vernietiging van de berenklauwen. Het zal niet in een 
jaar opgelost worden, maar iedere plant die wordt vernietigd kan 
geen zaadjes meer verspreiden. Dus we blijven hoopvol.

Het BB museum.

Daar zal ik kort over zijn. In het Forum heb ik hier aandacht voor 
gevraagd. Beter voor Rijk hecht veel waarden aan dit unieke 
Rijswijkse museum dat draaiende wordt gehouden door een team 
gemotiveerde vrijwilligers.

Straks komt fractievoorzitter Marc Weterings van Rijswijks Belang 
hier uitvoerig op terug, Er moet echt perspectief komen voor dit 
museum met cultuurhistorische waarde. Zijn aangekondigde motie, 
die hij indient met de VVD en Beter voor Rijswijk ondersteunen wij. 
Belangrijk is de Raad te informeren, wat er concreet is gevraagd door 
de medewerkers en waar de gemeente hun tegemoet kan komen. 



Stichting Omroep Rijswijk

Rijswijk TV heeft dit jaar, nu wel tijdig extra subsidie gevraagd om het 
mogelijk te maken een full time redacteur aan te trekken. Dit kan 
men niet betalen uit de minimale subsidie waar de omroep recht op 
heeft. Lokale berichtgeving is belangrijk, voor de inwoners en 
verzoeken het College de aanvraag met een positieve insteek te 
beoordelen. 

Schone Stad.

Voorzitter, op 5 november 2020 heeft het College de motie van Beter 
voor Rijswijk overgenomen betreffende het invoeren van 
hufterboetes in Rijswijk waarbij werd voorgesteld deze te fiscaliseren 
zodat dit de controle door Handhaving vereenvoudigd wordt en de 
boetes rechtstreeks in de gemeentekas komen. Bij de “ouderwetse” 
boetes moet er sprake zijn van een heterdaadje, maar bij bestuurlijke 
boetes kan volstaan worden met “bewijsvermoedens” zoals 
bijvoorbeeld een brief met adres. Fiscaliseren gebeurt al in 
Amsterdam en Enschede. Opbrengsten komen ten goede van 
handhaving.

Beter voor Rijswijk heeft niets meer van het College vernomen, onder 
welke steen ligt deze overgenomen motie?



Dienstverlening naar de Rijswijker

Voorzitter. Op het punt van algemeen bestuur en organisatie streven 
we naar excellente dienstverlening, zoals staat in het 
hoofdlijnenakkoord. Niet alleen tijdige beantwoording van vragen 
van de Raad laat te wensen over maar ook de dienstverlening naar de 
burger, zowel telefonisch als schriftelijk, is nog steeds niet op peil. 

Wanneer gaan de burgers hier iets van dit merken? 

Gaarne reactie

Voorzitter. Er is een geoptimaliseerd subsidieregister. Worden de 
afgesproken doelstellingen gehaald of niet? Daar vraagt Beter voor 
Rijswijk al jaren naar.

Voorzitter, We hebben een moeilijk coronajaar achter de rug. Is het 
College voornemens nog wat meer te doen met het 
wijkwethouderschap? We zien hier en daar wat gebeuren maar naar 
ons inziens nog niet voldoende. 

Dierenwelzijn

Rijswijk is een van de diervriendelijkste gemeenten van Nederland. In 
het Wilhelminapark hebben vrijwilligers een monumentje geplaatst 
ter nagedachtenis aan de vastbinden van een hond, genaamd 
Batman, die daar is uitgedroogd en verhongerd. Het monumentje dat 
geplaatst is met giften vanuit heel Nederland zou daar voor een 
beperkte tijd mogen staan daarna verplaatst worden naar het 
dierenasiel. 

Is het College bereid te onderzoeken of het monumentje op de 
huidige plaats, of elders in het park een definitieve plaats te geven? 

Gaarne reactie:



Wonen.

Voorzitter, We zijn in Rijswijk goed op dreef als het gaat om 
innovatieve woonconcepten. Recentelijk is de raad bijna unaniem 
akkoord gegaan met het woonfonds. Toch lopen we in bepaalde 
zaken nog steeds vast door de krapte op de woningmarkt.

Beter voor Rijswijk is door meerdere jongeren benaderd dat de 
periode dat je ingeschreven moet staan jarenlang duurt alvorens je in 
aanmerking komt voor een woning. Daarnaast zien we dat jeugdige in 
de jeugdzorg soms onnodig een verlenging van de jeugdzorg nodig 
omdat zij geen woning krijgen. Dit valt en staat met de leeftijd die 
gebonden is aan Woonnet Haaglanden. 

Voorzitter, in meerdere gemeenten lopen er pilots en experimenten 
om jongeren de mogelijkheid te geven om zich twee jaar eerder in te 
schrijven voor een woning. Beter van Rijswijk zal een motie indienen 
waar we het college oproepen te onderzoeken dit ook mogelijk te 
maken voor Rijswijkse jongeren.

Tot zover de bijdrage van Beter voor Rijswijk in eerste termijn.


